

CARBON NEUTRAL COMPANY



GUIDED BUYING AI GmbH supports the following UN goals for sustainable development:



GUIDED BUYING AI GmbH



Participant ID: DE-3678-0527

Valid until: 12.07.2025

This certificate guarantees that the reported quantity of 2 tons CO₂ has been calculated according to Greenhouse Gas Protocol Standard, scopes 1, 2 and 3. The resulting emissions have been saved in Gold Standard and VCS tested climate projects.

GUIDED BUYING AI GmbH has acquired shares (certificates) in climate protection projects corresponding to the calculated volume of CO₂ and therefore plays a transparent part in the realisation of the projects. This ensures that the company compensates for its own CO₂ emissions, and thus scales back the rise in global warming.

The projects have been certified, and the issue and closure of the certificates is registered transparently.

GUIDED BUYING AI GmbH is therefore a voluntary participant in emissions trading, and thus makes a contribution to maintaining a viable environment by reducing the emissions of greenhouse gases. The holder of this certificate makes a sustainable contribution to the commitment to tackle global warming.

Dipl.-Ing. Frank Huschka



KLIMANEUTRALES UNTERNEHMEN



GUIDED BUYING AI GmbH unterstützt folgende UN Ziele für nachhaltige Entwicklung:



GUIDED BUYING AI GmbH



Teilnehmer-ID: DE-3678-0527

Gültig bis: 12.07.2025

Diese Urkunde garantiert, dass die ausgewiesene Menge 2 Tonnen CO₂ nach dem Standard des Greenhouse Gas Protocol scopes 1, 2 und 3 bilanziert und mit nach Gold Standard und VCS geprüften internationalen Klimaschutzprojekten kompensiert wurde.

GUIDED BUYING AI GmbH hat in Höhe der ermittelten Menge CO₂ Anteile (Zertifikate) aus Klimaschutzprojekten erworben und trägt damit sichtbar zur Realisierung dieser Projekte bei. Damit wird sichergestellt, dass die eigenen CO₂ Emissionen kompensiert und der Anstieg der Erderwärmung gedrosselt wird.

Die Projekte wurden zertifiziert und die Ausgabe und Stilllegung der Zertifikate wird transparent registriert.

GUIDED BUYING AI GmbH nimmt damit am freiwilligen Emissionshandel teil und leistet mit der Verringerung des Treibhausgases einen Beitrag für eine lebenswerte Umwelt. Der Inhaber dieses Zertifikats engagiert sich nachhaltig in den Bemühungen gegen die globale Klimaerwärmung.

Dipl.-Ing. Frank Huschka



CLIMATE
EXTENDER



Verified Carbon
Standard
A VERRA STANDARD

Gold Standard®
Climate Security & Sustainable Development